

## Un Voyage en Provence

Translate the following text into **English**

Lors de notre dernier voyage en Provence, nous avons découvert une région magnifique, riche en histoire et en culture. Après avoir visité le célèbre Palais des Papes à Avignon, nous avons exploré les charmants villages perchés comme Gordes et Roussillon, célèbres pour leurs paysages pittoresques et leurs maisons aux façades colorées.

Le marché local était un véritable festin pour les sens, avec ses étals débordant de fruits frais, d'herbes aromatiques et de fromages artisanaux. Les habitants, toujours chaleureux et accueillants, n'hésitaient pas à partager des anecdotes sur la vie locale et les traditions provençales.

Un des moments forts de notre séjour a été la visite d'un vignoble où nous avons dégusté des vins exquis, produits selon des méthodes traditionnelles. Le viticulteur nous a expliqué les différents cépages utilisés et nous a fait découvrir la complexité des arômes que l'on retrouve dans chaque bouteille.

Pour couronner le tout, nous avons eu la chance d'assister à une fête de village où la musique et la danse ont animé la soirée. Ce séjour en Provence restera gravé dans nos mémoires comme une expérience inoubliable, marquée par la beauté des paysages et la générosité des habitants.

**The Answer Scheme is on the following page.**

## Answer Scheme

On our last trip to Provence, we discovered a magnificent region, rich in history and culture. After visiting the famous Palais des Papes in Avignon, we explored the charming hilltop villages of Gordes and Roussillon, famous for their picturesque landscapes and colourful houses.

The local market was a feast for the senses, with stalls overflowing with fresh fruit, aromatic herbs and artisan cheeses. The locals, always warm and welcoming, were quick to share anecdotes about local life and Provençal traditions.

One of the highlights of our stay was a visit to a vineyard where we tasted exquisite wines produced using traditional methods. The winemaker explained the different grape varieties used and showed us the complexity of aromas found in each bottle.

To top it all off, we were lucky enough to attend a village fete where music and dancing enlivened the evening. Our stay in Provence will remain engraved in our memories as an unforgettable experience, marked by the beauty of the landscape and the generosity of the local people.

## **COPYRIGHT NOTICE**

© 2020 Language Learning Scotland. All rights reserved. This material may be reproduced for classroom or personal use only. Any other reproduction, distribution, or transmission is prohibited without prior written permission from the publisher. For permission requests, contact [hello@languagelearningscotland.com](mailto:hello@languagelearningscotland.com)